
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Rafa³a Muchackiego

na 45. posiedzeniu Senatu
w dniu 3 grudnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz oraz do ministra finansów Jana Vincenta-
-Rostowskiego

Szanowna Pani Minister! Szanowny Panie Ministrze!
Z niepokojem przyj¹³em informacjê o poziomie dotacji planowanych w ustawie bud¿etowej na

2010 r. w rozdziale 9 – Pozosta³a dzia³alnoœæ pkt 9 – Dotacje dla samorz¹dów zawodów medycznych
z przeznaczeniem na pokrycie kosztów czynnoœci przejêtych od organów administracji medycznej.

Zgodnie z przedstawionym mi planowanym zapisem dotacja dla okrêgowych izb pielêgniarek i po³o¿-
nych wyniesie w 2010 r. 3 656 000,00 z³, co w odniesieniu do roku bie¿¹cego oznacza zmniejszenie kwo-
ty dotacji o 192 000,00 z³.

Z danych przedstawionych mi przez Beskidzk¹ Okrêgow¹ Izbê Pielêgniarek i Po³o¿nych wynika, i¿
koszty rzeczywiste czynnoœci przejêtych od organów administracji pañstwowej w skali kraju wynosz¹
5 915 649,00 z³, co przy proponowanej kwocie dotacji mo¿e skutkowaæ rzeczywistym niedoborem œrod-
ków w 2010 r. na poziomie 2 260 000,00 z³.

W zwi¹zku z tym proszê o udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy mo¿liwe jest zwiêkszenie kwoty
przedmiotowej dotacji ze œrodków przeznaczonych z czêœci 83 – Rezerwy celowej przeznaczonej na dofi-
nansowanie innych zadañ w ochronie zdrowia wymagaj¹cych pilnej realizacji.

Z powa¿aniem
Rafa³ Muchacki




